
Anonymiseret Referat bestyrelsesmøde 10.6.24 

Sidsel, Ulla, Kasper, Ib, Kirstine, Claes (ref), Karen afbud. 

Balder deltog i den første del af mødet  

1. Kloak status og kloakudvalgets opgaver, kommunikation 
Arbejdsopgaverne er eskaleret i mængde, hvilket har overrasket nogle. 
Snak om  udvalgets procedurer, arbejdsopgaver og bestyrelsens brandslukninger, samt 
kontaktpersoner internt og eksternt. 

Der tages hånd om ….. 

- Balder er er kontaktperson - tlf. nummer 30117802 
- kontakt til Kim for at få løbende meldinger om fremdrift så medlemmer kan informeres 
- Kan det lade sig gøre at få lov at deltage i 10 minutter i projektets byggemøder.? 
- Plan for at lægge  på hjemmeside og  Facebook og sms til medlemmer 

 
2. PROJEKT ombygning 

a. Der laves Budget for afløb ud og vand ind i have 80, samt for ombygningen af kontor i 
have 80 

b. Ombygning af postkasseskur / status 
Hænger sammen med plan for oprydning 
Der laves  en plan for hele oprydningsprojektet og anvendelse af diverse lokaler; 
herunder postkasse hus, der med 4 inddelinger skal indeholde traktor, 
græsslåmaskine, rum til redskaber og telt og et rum til genbrug,  
 

3. Der tilbydes arbejdsdag, alternativt aflønning for rengøring i Døde Duer kontoret. 
 

4. Overgangen til ny kasserer status 
- Ny kasserer er blevet introduceret 

 
5. vandstander/vandur projekt 
- Der er kommet oplæg fra Brunata og der tages fat i rørlægger 

 
6. Godkendelse af referat fra sidste møde   
- Redigeret referat godkendt 

 
7. Andre punkter til dagsordenen ? 

a. Drøftelse af om vi skal udlicitere flere opgaver og hvilke for en arbejdsdag  
Emnet blev udskudt til næste møde  

b. Det blev straksafklaret, at ifølge vores regler for fuglehold er det sådan at forlader en 
lejer en have – også ved skifte til anden have – så bortfalder dispensationen for fugle 



m.m.. Det skal dog tilføjes at det er sådan reglerne er skrevet me at der ikke er taget 
stilling til haveskift ved forsalgets vedtagelse  

c. Kredsløb har godkendt vor plan om plankeværk rundt om storskrald. 
 

8. Gennemgang af to do liste fra sidste møde 
 

9. Kort info 
a. jurakursus – 4 var afsted 

en succes for de deltagende og andre opfordres til at tage december kurset 
b. sommerfestunderholdning 

Tonny Trifolium hyres for 4000 kr. til kl. 15.00. Zoo show kan evt. bruges næste år. 
c. gartner - træer og vand 

En del af bestyrelsen og Emil var med på tur med gartneren . hun var bekymret for flere 
træer i bagerste læhegn der tildsyneladende har taget skade af meget vand   
Anne havde flere forslag til at afhjælpe at vand løber ind fra marken…… 
Vi er dog nødt til at afvente et møde med kommunens vand og dræn afdeling for at høre 
deres forslag til, hvad de foreslår, og om de kan gøre noget hurtigt på deres side af 
læbæltet. Vi  er ved at udfærdige et brev med ønske om et møde med dem.  

d. Græsklipper  
Er repareret og den skal bruges varsomt fremover.  

e. seneste arbejdsdag-  kvashegn / manglende opgaver  
Der blev ryddet op, arbejdet på postrum og lavet et pænt stykke kvashegn, men ikke 
gravet fliser op ved have 80; Nogle er lagt til side af kloakfolkene.  
Kvashegnet fortsætter d. 16.6. kl. 11 Nye haver inviteret specifikt til ekstra arbejdsdag. 

f. ny side på hjemmesiden : arrangementer 2024 
g. havevandring  

Breve mangler 
 
 

10. Større igangværende opgaver og projekter 
a. Beredskabsplan 

Kim var fremkommet med en plan med placering af indkørsel ved fodboldbanen. 
Svar med accept afsendt. Da projektet udvikler sig hurtigt og ting forældes, så er 
ovenstående tilstrækkeligt til referatet. 

b. konstituering af bestyrelsen og godkendelse af forretningsordenen  
c. Forretningsordenen  Er vedhæftet referatet 

alle kommer med kommentarer til næste bestyrelsesmøde, så forretningsordenen kan 
godkendes. 

d. Plan for oprydning og omrokering.  
Planen blev forelagt og det nye er, at værksted erstattes af åbent rum til genbrugsting. 
Claes holder løbende orden. Plan og oprydning foretages løbende i muligt tempo. 

e. skilte- forvirring om hvem der bestiller hvad hos hvem 



Vi har indhentet flere tilbud  Der var tvivl om omfanget og materialet/kvaliteten af 
skiltene. Men har ikke fået konkrete priser   
Vi godkendte at  produktion af 5 Trailer P skilte sættes i gang  

f. Storskrald og renovationsøer Kredsløb har godkendt vort oplæg teil hegn om 
storskraldspladsen. men foreslog en zone tæt på stakittet, som gerne skulle holdes 
fri for ikke at ”skramme m.m.” stakittet.  
Vi gennemgik tidligere  tilbud på ca. 18.000 kr eks moms . for stakit og besluttede at 
følge op på det i forhold til nye krav om højde mm. Vi accepterer hvis det stadig 
ligger inden for samme prisramme. 

g. PROJEKTER veje  

Afventer at vi ser genetableringens kvalitet. 

h. PROJEKTER Oversvømmelser 
Vi udfærdiger brev til sin kommune kontakt ved vand og dræn med henblik på et 
møde og rådgivning. 

i. PROJEKTER Vand frostfrit  
opstarter af projekt helårsvand ved at efterlyse personer til et udvalg på Facebook. 
 

11. Haver 
anonymiseret 

12. Kalenderen 
a. Næste møde  

26.6. kl. 16.00 
b. Kontorvagter  
c. Arrangementer 

• 12.6 Haverundfart -biodiversitet kl. 17-19 
• Fodbold EM juni: 16. og 20. og 25. 
• 16.6.Arrangement for nye – kvashegn 
• 23.6 Sct-hans 

 

 


